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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Mgr. Begala: 

Zaujímalo by ma, čo sa týka výsledkov a prác jednotlivých základných škôl, ako dopadol 

napríklad  monitor 9, aké výsledky máme v monitore a či to vieme porovnať aj s minulým 

rokom, čo sa týka výkonu jednotlivých základných škôl.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade výsledkov monitoru, tak tie potom sa dajú poskytnúť a budú zverejnené 

pravdepodobne aj na stránkach nucem, takže budeme vedieť nimi disponovať a porovnávať 

a myslím, že aj minulého roku boli zverejnené na webovej stránke, čiže boli dostupné pre 

verejnosť a hlavne pre rodičov, ktorí sa rozhodujú, ktorú školu si zvolia pre zápis svojho 

dieťaťa.  

 

Mgr. Gajdošová: 

Čo sa týka monitoru, ja tu nemám výsledky z minulého školského roka, ale máme ich na 

stránke školstva, vyjadrím sa k výsledkom tento školský rok. Ja osobne zastávam názor, že 

základnú školu I. Krasku by nebolo vhodné do tohto porovnávania zahrnúť, keďže vieme, že 

školu navštevuje zhruba 80 % žiakov zo sociálne znevýhodneného prostredia. Takže, táto 

škola je pravidelne v tomto testovaní na najhoršom mieste, čo je myslím si pochopiteľné. 

Z tohto dôvodu  by som uviedla: zo slovenského jazyka najlepšie napísali žiaci ZŠ Pribinova 

toto testovanie. V percentuálnom vyjadrení je to na 59,7 %, ďalej nasleduje ZŠ M. R. 

Štefánika 58,2 % a potom ZŠ Komenského 57,8 %. Chcem ešte povedať, že priemerná 

úspešnosť Slovenska je 63 %. Čo sa týka matematiky priemerná úspešnosť na Slovensku je 

55,9 %. Žiaci ZŠ M. R. Štefánika napísali testy na 57,5 %, nasleduje ZŠ Pribinova 55,8 % 

a žiaci ZŠ Komenského napísali testy na 52,2 %. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 


